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KOMISJA BUDŻETOWA 

I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

 

KOMISJA EDUKACJI, ZDROWIA, 

SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

 

KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA, 

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

 

AO.BR.0012.3.54.2023 

AO.BR.0012.4.55.2023 

AO.BR.0012.5.55.2023 

 

PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO 

KOMISJI RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 6 grudnia 2023 r. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 
 

 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej o 

godzinie 12.00 otworzył posiedzenie wspólne Komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego i 

powitał radnych, Przewodniczącą Rady Powiatu – Renatę Gruszkę, Sekretarza Powiatu – Ewę 

Bąbelek, Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu 

Powiatu. 

 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

poprosił członków komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

poinformował, że na sali obecnych jest 16 członków komisji i stwierdził quorum. 

 Nieobecny Sylwester Kamyszek i Zbigniew Markowski. 

 Listy obecności członków poszczególnych komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Ad. 2. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
a) sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym są pytania? 
 Pytań nie było. 
 
b) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
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 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 
realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 
- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Nowym Tomyślu, 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

 Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
BRAK GŁOSU (1) 
Edwin Pigla 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
BRAK GŁOSU (1) 
Edwin Pigla 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023 – 2034 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w projekcie uchwały uwzględniono zmiany w 
planie dochodów i wydatków budżetowych zaproponowanych w projekcie uchwały w sprawie 
zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na 2023 rok oraz zmiany w przedsięwzięciach 
wieloletnich pn. „Wyposażenie środowisk informatycznych wojewódzkich, powiatowych i 
miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia informatyczne umożliwiające wdrożenie 
Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie sieci wymiany danych między 
podmiotami leczniczymi samorządu województwa”, „Przewozy autobusowe na liniach 
komunikacyjnych przebiegających w granicach administracyjnych powiatu nowotomyskiego 
organizowane przez Związek Powiatowo-Gminny Wielkopolski Transport Regionalny”, 
„Rozbudowa i przebudowa szpitala w Nowym Tomyślu - etap l” oraz „Kompleksowa 
modernizacja energetyczna wraz z przebudową budynku Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu”. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 - 2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 - 2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
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NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 - 2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
d) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Miedzichowo 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miedzichowo.  
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miedzichowo. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
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NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miedzichowo. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
e) projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
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 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
f) projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania lub uwagi? 
 Radny Władysław Napierała zapytał, w jaki sposób pacjent posiadający receptę, w 
godzinach wieczornych lub nocnych, jest w stanie trafić do dyżurującej apteki? Rozpiska 
dyżurów aptek będąca załącznikiem do projektu uchwały ma kilka stron.   
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że informacja zamieszczona na stronie 
internetowej Powiatu Nowotomyskiego będzie miała inną formę. Dodatkowo, w każdej 
aptece wywieszona jest w widocznym miejscu informacja o tym, która apteka pełni dyżur.  
 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
poinformował, że w aptekach jest dostępna informacja na temat pełnienia dyżuru przez 
wskazaną aptekę w określonym dniu. 
 Radny Dariusz Chłopek poinformował, że w Gminie Zbąszyń żadna apteka nie pełni 
dyżurów w godzinach nocnych. 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że ze względu na funkcjonowanie świątecznej i 
nocnej opieki lekarskiej w SP ZOZ w Nowym Tomyślu, dyżury zostały podzielone na apteki 
znajdujące się na terenie Nowego Tomyśla. Pacjent, który otrzyma receptę w szpitalu, będzie 
mógł bezpośrednio udać się do dyżurującej apteki zlokalizowanej w tej samej miejscowości. 
 Przewodnicząca Rady zasugerowała, aby zobligować Dyrektora SP ZOZ w Nowym 
Tomyślu do zamieszczenia przy gabinetach opieki doraźnej lub przy SOR-ze informacji na 
temat dyżurującej apteki w danym dniu.  
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że lekarze dyżurujący, którzy wypisują recepty 
dzwonią do apteki dyżurującej z informacją o konieczności wykupu leków przez pacjenta. 
Sekretarz dodała, że zdarza się, iż apteki są zamknięte, pomimo ustalonego dyżuru. Dwa dni 
temu lekarz dyżurujący w godzinach nocnych zgłosił skargę, że apteka dyżurująca była 
nieczynna. Zaistniała sytuacja została zgłoszona do Wojewódzkiego Inspektoratu 
Farmaceutycznego.  
 Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Sekretarz o przybliżenie zmian jakie zostały 
wprowadzone w przedmiotowym projekcie uchwały w stosunku do poprzednich lat. 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że zaproponowane w projekcie uchwały dyżury 
aptek będą obowiązywać od 1 stycznia 2024 roku, ale projekt uchwały został przygotowany w 
oparciu o obecnie obowiązujące przepisy. Harmonogram dyżurów aptek był konsultowany z 
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osobami zarządzającymi aptekami. Przedmiotowy projekt uchwały nie obejmuje nowych 
regulacji prawnych w zakresie pracy aptek ogólnodostępnych ponieważ nowe przepisy 
wchodzą w życie z dniem 1 stycznia 2024 roku. Od 1 do 31 stycznia 2024 roku apteki będą 
składać do Zarządu Powiatu deklaracje dotyczące godzin otwarcia aptek i możliwości pełnienia 
dyżurów. Zgodnie z nowymi przepisami dyżur aptek będzie finansowany w ramach 
Narodowego Funduszu Zdrowia w niedziele i święta w godzinach od 10:00 do 18:00 
nieprzerwanie przez 4 godziny, a w godzinach od 21:00 do 23:00 nieprzerwanie przez 2 
godziny. Jeżeli Zarząd Powiatu uzna, że jest potrzeba wprowadzenia dodatkowych dyżurów, 
to ich koszty będzie ponosił Powiat.  
 Radny Dariusz Chłopek zapytał, jaka jest stawka minimalna za godzinę pełnienia 
dyżuru przez aptekę? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że zgodnie z ustawą Prawo farmaceutyczne 
minimalna stawka za przeprowadzony dyżur wynosi 148,00 zł. 
 Radna Maria Galas zwróciła uwagę na fakt, iż co roku Okręgowa Rada Aptekarska 
negatywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie rozkładu aptek. W tym roku dyżury zostały 
szczegółowo rozpisane, a opinia ponownie jest negatywna. Radna zapytała, czy znana jest 
przyczyna negatywnej opinii Okręgowej Rady Aptekarskiej w przedmiotowej sprawie? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że ościenne powiaty również otrzymują negatywne 
opinie w sprawie rozkładu dyżurów aptek i nie mają one żadnego merytorycznego 
uzasadnienia. 
 Starosta nawiązał do pytania radnej Marii Galas i odpowiedział, że zostanie 
wystosowane zapytanie do Okręgowej Izby Aptekarskie w sprawie przyczyny wystawienia 
negatywnej opinii do projektu uchwały w sprawie rozkładu aptek. Starosta zaproponował, 
żeby spotkać się z personelem medycznym Szpitalnego Oddziału Ratunkowego SP ZOZ w 
Nowym Tomyślu, który jest w stanie ocenić jakie jest rzeczywiste zapotrzebowanie na pilne 
wykupienie leków w święta i w godzinach nocnych. Starosta dodał, że w trudnych sytuacjach 
pacjent nie jest pozostawiony bez opieki i zostaje przyjęty na oddział. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Krzysztof 
Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Władysław Napierała 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
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Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
g) projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2024 rok 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2024 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2024 rok. 



9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2024 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
h) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 
2024 rok 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 
rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 
rok. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 
rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
i) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2024 rok 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2024 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2024 rok.  
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
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Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2024 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
j) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statków lub innych obiektów pływających w roku 2024 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 
lub innych obiektów pływających w roku 2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 
lub innych obiektów pływających w roku 2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
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Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 
lub innych obiektów pływających w roku 2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
k) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Władysław 
Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (1) 
Sylwester Kamyszek 
 Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (6) 
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Marcin Brambor, Adam Frąckowiak, Patryk Kąkolewski, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, 
Andrzej Wilkoński 
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kamyszek, Zbigniew Markowski  
 Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
Głosowano w sprawie: 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, 
Ireneusz Kozecki, Jacek Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
 Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
l) sprawozdanie z realizacji w latach 2021 - 2022 Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2021 - 2024 (za okres od stycznia 2021 r. do grudnia 2022 r.) 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
Ad. 3. Wnioski i opinie Komisji. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 4. Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? 
 Starosta odniósł się do deklaracji umówienia spotkania z projektantem drogi Opalenica 
– Lwówek i poinformował, że zostało przekazane zaproszenie do prezesa firmy w sprawie 
spotkania zaplanowanego na dzień dzisiejszy. Do Starostwa Powiatowego wpłynęła 
odpowiedź, że projektant nie ma możliwości spotkać się w zaproponowanym terminie z 
przyczyn osobistych. W dniu 5 grudnia br. wpłynęła informacja od projektanta, iż trwa 
oczekiwanie na mapę do celów projektowych, aby złożyć wniosek na naradę koordynacyjną. 
Dodatkowo, do 15 grudnia br. zostanie złożony wniosek o pozwolenie wodno-prawne. Trwa 
oczekiwanie na projekty podziałów, które zostały wstrzymane przez konieczność wykonania 
nowych map. Projekt stałej organizacji ruchu jest zatwierdzony. Jeżeli będzie możliwość 
spotkania z prezesem firmy projektowej to Starosta będzie chciał zorganizować takie 
spotkanie.  
 Radny Ireneusz Kozecki nawiązał do uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 29 
września 2021 r. w sprawie powierzenia zadań w zakresie działania na rzecz Obszaru 
Funkcjonowania Zachodniej Części Województwa Wielkopolskiego w celu opracowania 
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Strategii i pozyskania, na zawarte w niej zadania, budżetu z zewnętrznych środków w 
perspektywie finansowej 2021-2027 Gminie Opalenica i zapytał, czy zostały zrealizowane 
jakieś projekty w ramach tej uchwały? 
 Starosta odpowiedział, że nie udało się uzyskać aprobaty władz Samorządu 
Województwa Wielkopolskiego, żeby powstał Obszar Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych. Rozmowy na ten temat odbyły się na spotkaniu konsultacyjnym wszystkich 
samorządów z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego Markiem Woźniakiem. Marszałek 
nie wyraził aprobaty dla koncepcji zaproponowanej przez Powiat Nowotomyski.  
 Radny Ireneusz Kozecki stwierdził, że ww. uchwała stała się stagnacyjna. Radny 
zapytał, czy może zapoznać się z dokumentacją projektową budynku przy ul. Poznańskiej 30 w 
Nowym Tomyślu? 
 Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że tak. 
 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa nawiązał 
do informacji projektanta drogi Opalenica – Lwówek i zapytał, czy problemy geodezyjne 
związane są z działkami budowlanymi w głównym pasie drogowym czy w miejscu 
rozbudowywanego pasa drogi? 
 Starosta odpowiedział, że problemy geodezyjne związane są z rozbudowywaną częścią 
drogi.   
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 
  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 
 
  

Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Zdrowia, 

Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 
 

/-/ Jacek Pieprzyk 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


